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Evaluatie zwerfvuilopruimactie: 
-De voorbereidingen zijn volgens Olivier vrij laat van start gegaan, maar gezien de routine, was dit geen probleem. 
-Was eerste deelname voor Catherine, maar goede briefing van Eric gekregen. 
-Event ging door eerste weekend na krokusvakantie wat vervelend was voor het communiceren ervan. Toch is dit vrij goed verlopen 
met een publicatie ervan in Hier Hoeilaart, ophangen van banners, vermelding op het scherm, informatie via school. Sint-
Clemensschool heeft de informatie ervan naar elke ouder doorgestuurd. Er is geen zekerheid of het Groen Dal dit ook heeft gedaan, 
Olivier had het wel gevraagd. Op vlak van communicatie hebben we alles gedaan wat we konden, zelf via HLN.be.  
-Aanwezigheid van heel wat enthousiaste deelnemers.  
-Feedback die we hebben ontvangen is dat er eigenlijk niet zo veel zwerfvuil lag (minder dan vroeger), maar uiteindelijk is er toch 300 
kg verzameld. Mensen kwamen met kleinere zakjes terug. 
-Geluk met het weer daar het een actie is die staat of valt met het weer. 
-Olivier stelt voor om in de toekomst de stand terug buiten te zetten. Zowel Joy als de vrouw van Olivier merken op dat we in de 
serre minder zichtbaar zijn voor toevallige voorbijgangers, hierdoor missen we misschien mensen die anders spontaan naar onze 
stand zouden zijn gekomen. 
-Volgende keer kunnen we bij mooi weer gewoon de tafels buiten zetten en bij slecht weer kan er gekozen worden om in de serre te 
staan. 
-Aanwezigheid van de afvalcoach van Interrand was een pluspunt. 
- Het is een actie die bij gezinnen aanslaat. 
-Volgende zwerfvuilopruimactie valt samen met duurzame doendersdag, dan staat stand van de milieuraad sowieso binnen in de 
serre. 
-Het aantal mensen die door het jaar heen zakken komen ophalen om in hun eigen straat/buurt, regelmatig rond te gaan om 
zwerfvuil op te kuisen is in stijgende lijn. Mensen wachten dus niet af op de eigenlijke zwerfvuilopruimactie.  
-Opvallend is dat er meer mensen info kwamen vragen over hoe ze zo’n actie kunnen uitvoeren. 
-Het systeem om een volle zak te melden via de website, waarna een nieuwe lege zak in de brievenbus wordt gestoken begint stilaan 
ook van de grond te gaan, dit is een pluspunt. 
-Chris heeft naar Interrand gebeld waar men bevestigd dat meldingen van mensen die vragen om een volle zwerfvuilzak te komen 
ophalen, in stijgende lijn is. De persoon van Interrand kon niet bevestigen of er ook statistieken werden bijgehouden over de 
aantallen, maar ze merkte wel op dat ze veel telefoons kreeg van mensen die nog niet helemaal mee zijn met de website voor het 
aangeven van zwerfvuil. 
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-Er werden weer een groot aantal peuken geteld op enkele specifieke locaties waar jongeren samenkomen.  
-Vraag is hoe dit probleem op te lossen? Mensen hierover aanspreken zorgt voor agressieve reacties. 
-Olivier meldt dat er in Evere een campagne bezig is met de melding ‘kleine peuk of grote peuk, de boete is identiek’, dus 100 €. 
-Chris komt met het voorstel ‘Kleine peuk, grote peuk, viespeuk’. 
-Stefaan stelt voor om de sensibilisatie via kinderen (scholen) te laten gebeuren. 
-Willem stelt voor om een poster te laten ontwikkelen waar kinderen zijn afgebeeld met de slogan ‘kleine peuk, grote peuk, 
viespeuk’. 
-Kijken of dergelijke posters bestaan. Deze zouden dan kunnen gebruikt worden op evenementen/manifestaties en zouden op 
enkele strategische plaatsen opgehangen kunnen worden.  
-Ook de deelname van de jeugd wordt fantastisch onthaald. Het is belangrijk om hen van jongs af aan te sensibiliseren. Scholen zijn 
hier ook actief mee bezig. 
-De mensen van IJsedal ruimen regelmatig het zwerfvuil, hier worden wel statistieken van bijgehouden. Ook als er ergens zwerfvuil 
wordt waargenomen wordt er beroep gedaan op IJsedal om dit op te ruimen. 
 
Bespreking verslag werkgroep Klimaat en energie 
-Formeel advies gevraagd vanuit de gemeente, dit wordt verder door Luc toegelicht: 
-Welk cijfermateriaal is er beschikbaar voor zowel provinciale tools als de tools van FutureProofedCities 
-Voorstel om verslag van de werkgroep als advies door te sturen. 
 
-Twee belangrijke punten 
1) Het lokaal energie- en klimaatplan van de Vlaamse regering (LEKP): 

-De gemeente heeft zich hiervoor ingeschreven en in functie van het aantal inwoners heeft de gemeente een subsidie ontvangen 
van ± 36.500 €. Elke euro die door de Vlaamse regering wordt gegeven moet door de gemeente worden gecompenseerd door 
het dubbele van dit bedrag, afgerond komt men dus aan een bedrag van ± 100.000 €.  
-Er moet aan vier werven voldaan worden: meer groen, samen energie besparen (meer hernieuwbare energie), duurzamer 
vervoer en regenwaterputten en water laten infiltreren. 
-Voor iedere werf zijn er concrete doelstellingen: bijvoorbeeld aantal kilometer extra bomen, aantal kilometer extra hagen, extra 
kleine groenperken in het openbaar domein (min 10 m²). 
-Er wordt concreet advies gevraagd over hoe we dit kunnen realiseren. 
a) Werf1: meer groen 
Voor het herinrichten van het openbaar domein, voorstel om een geboorteboomgaard aan te planten en het voorzien van een 
activiteit errond. Er wordt opgemerkt dat de gemeentelijke boomgaard te weinig in de belangstelling wordt gezet. De trage weg 
langs de boomgaard werd aangelegd om scholen de mogelijkheid te bieden niet langs de Waversesteenweg te moeten gaan. Het 
project werd heel lang tegengehouden door de aanliggende eigenaar. De bedoeling is om een nieuwe plek te zoeken voor de 
aanleg van de geboorteboomgaard daar de huidige boomgaard al vol met hoogstammige bomen staat die op een bepaalde 
afstand van elkaar werden aangeplant om optimaal te kunnen groeien. Voorstel om de gemeente te stimuleren gebruik te 
maken van haar voorkooprecht bij het aankopen van stukken grond die op de markt vrijkomen om op die manier interessante 
percelen aan te schaffen. Het doel is om tegen 2030 één boom per inwoner te planten, m.a.w. 11.509 bomen. Er wordt hierbij 
geen rekening gehouden met het feit dat Hoeilaart reeds voor 57 % uit bos bestaat. 
-ANB is eigenaar van de gronden aan de Koedaalstraat. Deze gronden worden momenteel nog door een boer gebruikt, maar 
eens de boer beslist te stoppen met zijn activiteiten zal ANB dit gebied beheren. ANB heeft momenteel een concessie met deze 
boer. Eens de boer met pensioen vertrekt kan er geen andere boer meer het land benutten. Eens in beheer van ANB zou er een 
stuk bos komen omdat de aanplant van een bos ideaal zou zijn voor de bescherming van de onderliggende 
waterwinningsgebieden. 
-Op het gemeentepark van Hoeilaart loopt momenteel een aanvraag via Horizon+ voor de erkenning van een subsidiedossier 
voor bestrijding van lokale gebiedsdroogte, wijken en water in het kader van het weerbaar maken van klimaat wijzigingen, 
pilootprojecten voor opvang van water, stockeren van water en de biodiversiteit. Voorwaarde om te mogen deelnemen is dat de 
kostprijs van het project minstens 1 miljoen euro kost. Er werden drie projecten samen aangevraagd. Een project bevindt zich in 
Oud-Heverlee, een in Huldenberg en een in Hoeilaart. Er komt ook nog een gecoördineerde actie van Horizon+ voor de aanschaf 
van meer bomen, voor zowel bomen op openbaar domein als bomen op privaat domein. 
-Voor bomen langs de rijbaan bestaat er in Vlaanderen een bijzondere richtlijn in verband met de verkeersveiligheid. Zware 
bomen die dicht langs de rijbaan staan worden daarom vermeden. 
-Binnen het mobiliteitsplan van Hoeilaart is er gevraagd om bij de herinrichting van straten ruimte te voorzien voor groen en 
tegelijkertijd ook ruimte te voorzien voor voetgangers en fietsers.  

 -Meer groen rond het gemeenteplein. Als er voor meer groen kan gezorgd worden zou dit in het oog springen. 
-Meer promotie rond het project tuinrangers: dit zijn mensen, veelal vrijwilligers, die zich bezighouden met advies geven aan 
andere inwoners over de manier hoe ze een tuin kunnen vergroenen, advies geven over de aanplant van inheemse soorten, 
mensen leren composteren. 
-Heropstart van de compostmeesters. 
-Geveltuinbeplanting: stenen omheiningen beplanten met groen ook op openbaar domein, bijvoorbeeld openbare taluds op de 
Waversesteenweg, Jezus-Eiksesteenweg, buitenkant van de kerkhofmuur, … met aandacht aan het overblijvende voetpad. Ook 
gevelbeplanting in straten met rijwoningen zonder voortuin zoals op de Groenendaalsesteenweg met ook daar aandacht aan het 
overblijvende voetpad. 
-Pesticide loos beheer/onderhoud van groen, niet enkel op openbaar domein maar ook tuinen van bewoners. Er kan gebruik 
worden gemaakt van bestaande groenaannemers die reeds gebruik maken van pesticide loos beheer om bewoners hierover te 
sensibiliseren. 
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-Stedenbouw/ruimtelijke ordening: nagaan of gemeente via een ruimtelijke verordening een aantal zaken kan opleggen zoals 
groendaken, inrichtingen van tuinen of semiopenbaar groen via een biodiversiteitsscore. Hiermee wordt bedoeld dat er gekozen 
kan worden uit een aantal struiken/planten volgens een lijst. Stefaan vreest dat zulke zaken niet door een gemeente kan worden 
opgelegd daar deze verplicht zijn de Vlaamse bouwcodex te volgen. Wanneer dit opgelegd wordt in een RUP of bij grote 
verkavelingsaanvragen, kan je de Vlaamse codex omzeilen. 
-Verkavelingsvergunningen/RUPs: voorwaarden opleggen voor omheiningen zoals het verbieden van stenen of houten 
omheiningen, maar wel hagen toelaten, in kader van biodiversiteit. Hierdoor creëer je een doorgang voor heel wat wilde dieren. 
b) Werf 2: Samen energie besparen, meer hernieuwbare energie 
-Klimaatalliantie: samenwerking gemeente Hoeilaart, Tervuren, Overijse, Bertem en Huldenberg om gezamenlijk projecten uit te 
voeren in het kader van het klimaat. Een van de werven hier is de besparing van energie. Inzetten en ontzorgen van bewoners bij 
het energetisch renoveren van hun woning. Bedenking bij het opstellen van zo’n ontzorgingstraject, wie draagt de 
aansprakelijkheid voor de persoon die de adviezen geeft, de aannemers kiest, kwaliteit bewaakt, werken opvolgt? Tot wie moet 
men zich richten als er ergens iets fout loopt? 
-Meer hernieuwbare energie: het potentieel van de huidige gemeentelijke gebouwen en andere (openbare) gebouwen, daken 
van supermarkten worden nog niet ten volle benut. Installatie van zonnepanelen staat meestal in relatie tot het eigen verbruik. 
Er zou dus meer kunnen worden gegenereerd en de productie zou ter beschikking kunnen worden gesteld van de omgeving, 
voorbeeld dat wordt aangehaald is de nieuwbouw Groene Dal waar zonnepanelen liggen, maar waar de aanleg berekend werd in 
functie van wat ze nodig hadden om te beantwoorden aan de criteria en de normen, echter 2/3 van het dak word niet benut. 
Ook voor privégebruik worden maar het maximumaantal zonnepanelen geplaatst die nodig zijn voor eigen gebruik. Boven dit 
maximumaantal gaan zou financieel niet interessant zijn omdat je met bijkomende kosten zit. Daken op scholen of openbare 
gebouwen hebben grotere oppervlakten dan deze bij particulieren waardoor rentabiliteit op een ander niveau ligt. De Europese 
wetgeving heeft al een aantal beslissingen genomen, die lokaal nog niet zijn uitgewerkt. Zo is het de dag van vandaag nog 
verboden om elektriciteit te delen met je buurman, maar dit zou naar de toekomst toe veranderen. De Europese wetgeving laat 
toe om energie te verkopen. Voor openbare besturen kan dit wel interessant zijn. Er lopen enkele proefprojecten in Nederland 
en Duitsland waar overschot van elektriciteit afkomstig van privégebouwen en openbare gebouwen die binnen een bepaalde 
wijk gegenereerd worden ook binnen die wijk hergebruikt worden. In Duitsland werd zelf een batterij geplaatst om overschotten 
aan elektriciteit ook binnen een bepaalde wijk te houden. 
-Het plaatsen van zonnepanelen op gemeentegebouwen zoals de loods. 
-een wijknetwerk is in België de dag van vandaag nog niet wettelijk geregeld, de richtlijn hierrond is gestemd, maar de 
infrastructuur moet nog aangepast worden om dit mogelijk te maken. 

c) Werf 3: Duurzaam vervoer 
-Doelstellingen: extra fietspaden, autodeel systemen en oplaadpunten voor elektrische wagens.  
-Er wordt mee geïnvesteerd in de fietssnelweg van Ter Hulpen naar Bosvoorde en er is ook het plan om het fietspad heraan te leggen 
tussen de post en het sportcentrum. 
-De eerste twee deelwagens staan vanaf heden ter beschikking (een benzinewagen ter hoogte van Fortis en een elektrische wagen 
ter hoogte van het gemeentehuis). 
-Locatie laadpunten voorzien in functie van de elektrische deelwagens. Eveneens zijn tegen 2030, 115 extra laadpunten voorzien op 
de openbare weg voor privégebruik. De vraag is of ons elektrisch netwerk voorzien is om zoveel MW aan elektriciteit door het net te 
sturen? Op het niveau van het elektriciteitsnetwerk zullen dus heel wat veranderingen moeten gebeuren 
d) Werf 4: Infiltratie en benutten van regenwater 
-Klimaatwijk in samenwerking met de gemeente en de inwoners met als doel om al het regenwater binnen de wijk te houden, enkel 
afvalwater wordt nog via de riolering afgevoerd. Het betreft hier een wijk waar nog geen gescheiden riolering is. 
-Onthardingsproject in de wijk Sloesveld. 
-Masterplan in samenwerking met de Provincie, samen met de VLM, traject van IJse tot Huldenberg. Hier had de werkgroep geen 
specifieke adviezen op. 
 
Conclusie: Alle punten die door de werkgroep werden opgesomd zijn wel degelijk noodzakelijk. Voor een aantal punten zullen zaken 
moeten worden bijgesteld. Fundamentele vraag vanuit de werkgroep is wat het juiste opvolgingssysteem is: enerzijds hebben we 
FPC waar de gemeente gebruik van maakt, anderzijds hebben de Vlaamse provincies een eigen tool ontwikkeld. Welk is de tool 
waarop we als gemeente afgerekend zullen worden? 
 
Vandaag de dag zijn de cijfers die werden vooropgesteld nog theoretische plannen en het zal erop aan komen om die plannen in 
praktijk om te zetten en vooral projecten die in samenwerking met burgers moeten gebeuren is het belangrijk om de mensen 
zodanig gemotiveerd te krijgen dat ze overgaan tot het uitvoeren ervan. Het is noodzakelijk dat besturen zelf zoveel mogelijk het 
voorbeeld geven en om mensen te stimuleren. De vraag is hoe we dit allemaal gaan verwezenlijken? Alles wat is de lijst werd 
opgesomd is de dag van vandaag noodzakelijk. Mensen zijn gemakkelijker te overtuigen als het rendement van hun investeringen 
snel zichtbaar is. Het is dus belangrijk om in te zetten op Quick wins.  
 
Het voorstel is om deze punten gewoon over te dragen aan de gemeente. Het werkstuk dat wordt afgeleverd gaat door de gemeente 
verder bekeken worden om te zien op welke manier dit kan verwerkt worden in het voorliggende ontwerp. Dit zal waarschijnlijk ook 
verder op het college besproken worden en zal dan eerst teruggekoppeld worden eer er een definitieve beslissing komt. Het 
klimaatactieplan zal zowel in zijn conceptfase als in zijn opvolgingsfase nog meermaals aan bod komen. Belangrijk is dat er een 
continue communicatie naar de inwoners toe moet zijn, eens dit document afgewerkt is. 
Het is belangrijk om goede voorbeelden aan te halen, opbrengsten van de acties en maatregelen te delen, welke maatregelen en 
acties ondernomen worden, realisaties op grote schaal genoeg onder de aandacht brengen. De gemeente zal op vlak van 
communicatie hier een extra beentje voor moeten bijzetten. Met het verdwijnen van de Serrist is ook de gemeente een stukje 
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communicatie kwijt. Hopelijk komen er ook nieuwe initiatieven vanuit burgers zodat we deze mensen ook in de kijker kunnen 
plaatsen. 
 
18 juni 2022, viering 30-jarig bestaan milieuraad 
-Planning:  voormiddag opbouwen van de tentoonstelling (vrijwilligers mogen zich hiervoor opgeven) 

13 h tot 15 h 30/16 h: wandeling met 1 à 2 groepen. Er wordt nog gekeken naar een grote wandeling voor mensen die 
goed te been zijn en een kleinere wandeling voor bijvoorbeeld mensen die minder goed te been zijn of kinderen, gevolgd 
door het aanbieden van een drankje. 
Tussen 17 h en 18 h krijgen de aanwezigen de kans om zich om te kleden en om eventueel iets te eten. Chris stelt voor 
om de mogelijkheid te geven om op voorhand broodjes te bestellen voor mensen die niet naar huis willen gaan. Deze 
zouden we bij een Hoeilaartse handlaar aankopen. 
18 h officiële opening met tentoonstelling gevolgd door een korte receptie 
19 h 30 voordracht door Dirk Draulans samen met Patrick Huvenne en als moderator Johan Vanloo 
20 h 15 debat tot 22 h 15 en daarna avond afsluiten met een drankje 

-Timing kan nog een beetje verschoven worden 
-Dirk Draulans zou een meer algemene benadering over milieu, biodiversiteit en klimaat kunnen geven, een soort van inleidend stuk. 
Patrick Huvenne zou zich meer kunnen toespitsen over wat er in de regio gebeurt. Daarna is het de bedoeling om een panelgesprek 
te hebben met deze twee sprekers, de moderator en het publiek. Afhankelijk van de respons zal de voordracht al dan niet tot 22 h 
duren. 
-Stefaan die, samen met Hubert 30 jaar aanwezig is in de milieuraad is de lijsten aan het opmaken van alle mensen die ooit hebben 
deel uitgemaakt van de milieuraad, het is de bedoeling om specifiek deze mensen uit te nodigen. 
-Er wordt verwacht dat een paar vrijwilligers voor de bediening zorgen, het is dus belangrijk dat we hiervoor voldoende mensen 
bijeenkrijgen, dit voor zowel de opbouw van de tentoonstelling, de bediening voor en achter de toog. 
-De gemeente heeft geen budget om dit te financieren maar vanuit dienst milieu is er mogelijkheid om een klein budget bijeen te 
sprokkelen van ongeveer 2300,00 €. 
-Er zal bij de gemeente aangedrongen worden om een extra inspanning te doen. 
-Er zal een communicatie worden uitgestuurd vanuit HierHoeilaart waarin we communiceren dat er een dertig jarige viering 
milieuraad is, met een tentoonstelling van alle verwezenlijkingen die tijdens deze dertig jaar hebben plaats gevonden. Een aantal 
wandelingen die kaderen in het kader van klimaat en natuur. ’s Avonds een voordracht met Dirk Draulans en Patrick Huvenne. 
-Van waaruit de uitnodigingen verstuurd zullen worden zal verder besproken worden in de werkgroep. Het ideale zou zijn dat deze 
uitgaan vanuit de gemeente en de milieuraad samen. Dat dus enerzijds de schepen een handtekening zal plaatsen en anderzijds de 
voorzitter van de milieuraad. De verzending zou dan vanuit de gemeente moeten gebeuren. 
-Willem wil graag een poster ontwikkelen.  
 
Meifeesten 
-Er is gevraagd of we net zoals vorige jaren aanwezig zullen zijn. Chris zit in het buitenland op het moment dat de meifeesten 
plaatsvinden. 
-In vorige jaren stond de milieuraad op de meifeesten met een kleine infostand. 
-3 of vier jaar geleden had Peter een zoektocht voor kinderen gemaakt. 
-Ook hier wordt de vraag gesteld of er vrijwilligers zijn die op de meifeesten aanwezig kunnen zijn om de stand te bemannen. 
-Olivier staat niet te springen om als vrijwilliger aan de stand te staan, tenzij er een heel leuke stand bemachtigd kan worden. 
-Stefaan vraagt of er ook nog andere standjes zullen staan omdat dit toch enige gezelligheid creëert. 
-De meifeesten worden dit jaar door Sam Vanderstraeten georganiseerd, dus vanuit de gemeentelijke administratie. Vorige jaren 
werden deze georganiseerd door de vzw Doendervolk, maar zij hebben laten weten dat ze dat niet meer doen. 
-Stefaan heeft wel interesse om eventueel een stand op te richten. Eric ging in het verleden te rade bij de Provincie. 
-Olivier vraagt of er al meer informatie ter beschikking is betreffende het concept van de meifeesten. 
-Catherine heeft van de Provincie bloemenzaadjes ontvangen. Deze kunnen op de meifeesten eventueel wel uitgedeeld worden.  
-De meifeesten duren twee dagen maar de milieuraad is altijd maar één dag aanwezig geweest. 
-Catherine bekijkt wat er eventueel mogelijk is. 
-Olivier stelt voor om een filmvoorstelling te organiseren. Er zou ooit in het kasteel een filmvoorstelling hebben plaatsgevonden, 
maar dat zou niet veel volk hebben aangetrokken. 
-Er zou een interessante film circuleren, “L’Animal” 
-Een korte acte de présence van bijvoorbeeld 11 h tot 14 h of van 14 h tot 17 h door het uitdelen van bloemenzaadjes is natuurlijk 
beter dan niets. Een hele dag is niet haalbaar. 
-Olivier wil best enkele uren vrijmaken als hij er is. 
-Mail uitsturen met de vraag wie er aanwezig kan zijn en of er nog ideeën zijn? 
 
Varia 
-Vraag van Joy? Of we vanuit de milieuraad nog steeds bereid zijn om samen met de GROS en een aantal andere organisaties de 
duurzame doendersdag willen organiseren. Vermits we dit samen met hen uit de grond hebben gestampt en vermits dit een 
succesverhaal is zullen we dat zeker helpen organiseren. Dit zou ergens in het najaar plaatsvinden. 
-Stopzetten uitdelen gratis hondenpoepzakjes: Is intussen op het college gekomen en het college volgt het advies van de milieuraad. 
Er werd intussen de opdracht gegeven om het reglement aan te passen en om daarover de nodige beslissingen voor te bereiden 
zodanig dat dit door de gemeenteraad behandeld kan worden en dat dit kan worden afgebouwd en later verdwijnen. Er werd vanuit 
de gemeente de vraag gesteld om vanuit Interrand op een aantal plaatsen hondenpoepzuilen te voorzien. Dit wordt momenteel 
verder onderzocht. Er werd ook ingestemd met het advies dat kansarmen de hondenpoepzakjes via het sociaal huis gratis zullen 
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verkrijgen. De rest van het budget wordt op dit moment vrijgegeven en er wordt tevens gekeken om een aantal andere 
doelstellingen op vlak van dierenwelzijn te vullen. 
-Infoavond en uitgebreid advies over het doendersbudget: Er is hierover een antwoord gekomen naar alle raden toe vanuit het 
college. Er is rekening gehouden met alle opmerkingen die vanuit de verschillende raden gekomen zijn en deze zijn allemaal al 
verwerkt in het reglement. Intussen zijn er al 14 à 15 voorstellen binnen gekomen. Tot eind april kunnen voorstellen worden 
ingediend. Daarna volgt fase 2, de gemeentelijke diensten bekijken de voorstellen, de kostprijs, of het aan de criteria beantwoordt 
opgesomd in het reglement. Zo moet het volledig autonoom binnen de gemeente realiseerbaar zijn. Achteraf zullen alle voorstellen 
door de stuurgroep geëvalueerd worden. In deze stuurgroep zitten een paar verantwoordelijken van de gemeente, samen met de 
voorzitters van de verschillende adviesraden. Er wordt een shortlist opgemaakt die vervolgens naar het college en het 
gemeentebestuur zal gaan. De shortlist die daar wordt goedgekeurd zal in een derde fase worden voorgelegd aan de bevolking. De 
Hoeilanders zullen op basis van de voorliggende voorstellen zowel digitaal als op een andere manier kunnen stemmen. Diegene met 
de meeste stemmen zal dan het project toegewezen krijgen. Er is 25.000 € in totaal beschikbaar. Indien het eerste project maar 
10.000 € kost, kan de rest van het bedrag naar project twee of drie gaan, tot de centen op zijn. Het reglement is intussen 
goedgekeurd en gepubliceerd. De procedure ligt ook al vast. 
-Oproep naar de rest van de kern om ideeën aan te brengen van onderwerpen die we binnen de kern kunnen bespreken. 
 
 
Volgende vergadering van de Kern zal doorgaan op dinsdag 24 mei 2022 om 19.30 uur in lokaal Bakenbos van het G.C.F. Sohie . 
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